
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
6.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 17.06.2019     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 35 6 0
Vedoucí odborů MMK
zaměstnanci MMK,
ředitelé org. MMK

8
3
5

Občané, hosté 7 + 5

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 34 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se 
omluvil: pan Kamil Kuchejda, pan Radek Orszulik, Ing. Dalibor Závacký, MUDr. Zdeněk Vojkůvka, Ing. Zdeněk 
Jelínek, Ing. Radek Podstawka a v průběhu jednání Mgr. Andrzej Szyja.
Než bylo přistoupeno k procedurálním otázkám, primátor sdělil, že dne 11.06.2019 podal rezignaci na mandát člena 
zastupitelstva města pan MUDr. Bohdan Kufa. Náhradníkem na uprázdněný mandát prohlásila Rada města Karviné 
dne 12.06.2019 pana Ladislava Hammera z téže politické strany, a to podle pořadí určeného počtem obdržených 
hlasů. Toto pořadí bylo možné ověřit podle zápisu o výsledku voleb v obci se jmény kandidátů, kteří byli zvoleni do 
zastupitelstva města včetně seznamu náhradníků. Jmenovaný s členstvím v Zastupitelstvu města Karviné souhlasil. 
Řekl, že k výkonu funkce člena zastupitelstva města bylo zapotřebí ve smyslu § 69 dost. 2 zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích, složit předepsaný slib. Upozornil, že ve smyslu téhož zákona odmítnutí slibu nebo složení slibu s 
výhradou, má za následek ztrátu mandátu. Přečtením slibu pověřil JUDr. Olgu Guziurovou, MPA - vedoucí Odboru 
organizačního. Slib složil nový člen zastupitelstva města do rukou předsedajícího, potvrdil ho slovem „slibuji“ a svým 
podpisem. Primátor popřál nově zvolenému členu ZM k výkonu jeho funkce hodně úspěchů.

Dále bylo přistoupeno k procedurálním otázkám. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího 
zařízení. Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto sčitatelky: Ivana Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Jitka Korzonková, 
Romana Plecháčová a Tamara Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 6. 
zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu 
z 5. zasedání ZM Karviné konaného dne 29.04.2019, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo 
byla schválena rada města. Připomněl, že občané se mohou vyjádřit ke konkrétním projednávaným bodům, a to 
dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování. Nejdříve bylo provedeno pokusné hlasování - prezentace zastupitelů, 
viz hlasování č. 1. 

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o ověřovatelích zápisu, kterými byli navrženi: paní Zdeňka Kuczová a Mgr. 
Aleš Hujík - viz hlasování č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 30
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 102
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - řekl, že v programu 6. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 12.06.2019 byly členům ZM předány na cloud Karviná materiály, a to:
doplnění programu č. 1 z OSo - „Žádost o transformaci služby GALAXIE CENTRUM POMOCI z.ú.“.
doplnění programu č. 2 z OŠR - „Memorandum o spolupráci mezi statutárním městem Karviná, Moravskoslezským 
krajem, statutárním městem Ostrava, Fotbalovou asociací České republiky a Nadačním fondem regionální fotbalové 
Akademie Moravskoslezského kraje“,
doplnění programu č. 3 z OŠR - „Memorandum o spolupráci na realizaci Koncepce rozvoje pohornické krajiny 
Karvinska do roku 2030 a rozvoji území“.

                 
Ing. J. Wolf - řekl, že materiál bude zařazen za bod programu č. 1 s tím, že k projednání byla přizvána jako host 
Ing. Sedlářová Ludmila, projektový manažer Moravskoslezské Investice a Development, a.s.
Protože uvedené doplněné body byly zahrnuty do programu 6. zasedání ZM Karviné, nechal pouze hlasovat o 
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předřazení bodu doplnění programu č. 3 - „Memorandum o spolupráci na realizaci Koncepce rozvoje pohornické 
krajiny Karvinska do roku 2030 a rozvoji území“, za bod programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 102
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že dále byl po jednání schůze RM dne 12.06.2019 členům ZM předán na cloud Karviná 
materiál, a to:
doplnění programu č. 4 z OSŽP – „Zpětvzetí návrhu na prohlášení tří městských domů v historickém centru města 
Karviná za kulturní památky“. O doplnění tohoto bodu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 102
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - řekl, že po jednání mimořádné schůze RM dne 17.06.2019 (před zasedáním ZM) byl členům ZM 
předán na cloud Karviná materiál, a to:
doplnění programu č. 5 z Odboru organizačního – „Zásady pro poskytování zápůjček k podpoře kotlíkových dotací v 
Moravskoslezském kraji“. Protože tento bod nebyl uveden v programu 6. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho 
doplnění hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 102
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy, připomínky. Protože tomu tak nebylo, 
nechal navrhovaný program schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 102
Program 6. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

Ing. L. Raszyk - oznámil střet zájmu k bodu programu č. 23 - Převod domu č. p. 2189-2190, ulice Stavbařů, 
Karviná-Mizerov.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.
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1)   Ústní informativní zpráva o přípravě projektu "Tramvajové spojení" Karviná-Havířov-Ostrava
Ing. J. Wolf - řekl, že k projednání zprávy byl přizván Ing. Jakub Unucka, MBA - náměstek hejtmana Krajského 
úřadu MS kraje, kterému udělil slovo, aby podal informace o přípravě a současném stavu projektu "Tramvajové 
spojení" Karviná-Havířov-Ostrava, který připravuje kraj.
Ing. J. Unucka, MBA - v úvodu svého vystoupení představil p. Vladimíra Návrata - zmocněnce hejtmana pro 
kolovou dopravu - pana Vladimíra Návrata, který bude mít projekt po technické stránce na starost. Dodal, že úřad 
zmocněnce vznikl cca před měsícem a teprve se rozjíždí. Následně mu pak předal slovo, aby informace o 
navrhovaném projektu ještě doplnil. Řekl, že projekt byl připraven cca před dvěma lety s tím, že se o něm moc 
nehovořilo. Situace se změnila v létě loňského roku, kdy MS kraj společně s Ústeckým a Karlovarským krajem 
přistoupil k tzv. uhelné platformě. V této době navštívili eurokomisaře p. Ševčoviče, který sdělil, že EU bude v příštím 
plánovacím období (2021 - 2027) podporovat jen projekty tzv. zelené dopravy, tedy projekty čisté mobility, což je pro 
EU pouze elektřina. Při této návštěvě nabyli přesvědčení, že by se takový projekt dal financovat z evropských peněz. 
Dodal, že na příměstské tratě je doprava tramvajemi z ekologického hlediska ideální a na Karvinsku bude mít 
bezpochyby i dostatek cestujících. Navíc s autobusy se pro příměstskou dopravu počítá do roku 2028 a poté by 
jejich úlohu mohl převzít nový typ dopravy, který je rychlý a především ekologický. Domníval se, že tlak na vyloučení 
spalovacích motorů z veřejné dopravy bude čím dál větší. Navíc ovzduší v ostravsko-karvinské aglomeraci by to jen 
prospělo. Stavba tramvajové trati by také ekonomicky pomohla nastartovat tento region po době, kdy skončí činnost 
společnosti OKD. Do konce příštího roku chce mít kraj k dispozici prováděcí studii, souhlasy dotčených měst a 
přípravu administrativních a majetkových záležitostí. V roce 2022 by ho chtěli, jako jeden z prvních projektů, 
předložit Evropské komisi a do roka na něj dostat odpověď. Pokud bude kladná, měla by se začat zpracovávat 
projektová dokumentace a v roce 2025 by se mohlo začít stavět. Detailní technické parametry zatím řešeny nebyly, 
nicméně už nyní se ví, že koleje na nejkratší trase z Hranečníku do Havířova by vedly podél ul. Rudné, resp. 
Ostravské ulici. V případě spojení s Orlovou se počítá s využitím stávajících železničních vleček, po kterých se 
dopravuje uhlí. Dodal, že jiné financování, než z evropských peněz, nepřichází v úvahu. Pokud se nepodaří získat 
peníze z Bruselu, nebo nebude projekt podpořen všemi zúčastněnými městy, realizovat se nebude.
p. V. Návrat - dodal, že uvedený projekt by měl být rozdělen do třech směrů. Prvním je technicko ekonomický, druhý 
architektonicko-marketingový a třetí environmentální. Dnes se dostáváme do situace, kdy bude nutné řešit dopravu 
v Evropě s ohledem na zdroje uhlíkových zplodin. Tato doprava se bude postupně omezovat, od roku 2050 bude 
muset být doprava zcela bezuhlíková s tím, že v západních zemích je to už zcela běžné. Z pohledu velkého počtu 
cestujících je pro náš region jednou z největších perspektiv spojení měst Ostrava-Havířov-Karviná s tím, že 
investice budou muset být řešeny pouze z dotačních titulů EU. V současné době je tato situace v dopravě řešena 
elektrobusy, tramvajemi a trolejbusy. Jedná se o dopravu levnější a ekologičtější, o čemž svědčí i počet 
realizovaných projektů v jiných zemích. Z hlediska architektonického dopadu má toto území perspektivu, možnosti k 
jeho rozvoji jsou značné. Nové tramvajové tratě často vznikají ve městech, kde již dříve byly a došlo k jejich zrušení. 
Naše města v kraji jsou často vnímána negativně. Tím, že se pustíme do tohoto projektu, dáme najevo, že se 
snažíme a chceme být městem, ve kterém budou dostatečně kvalitní podmínky pro život. Předpokládá se, že by 
tramvaj v Karviné dělala okruh mezi nádražím, nemocnicí a pak by vyjela na tř. 17. listopadu, což by mohlo tuto ulici 
oživit. Přesné výpočty ještě nejsou známy, postupně se zpracovávají s tím, že by v těchto městech tramvaj jezdila ve 
všední dny celodenně ve 20 minutových intervalech a po Karviné v 10 minutových intervalech. Dodal, že se jedná o 
dlouholetý projekt s tím, že někde se začít musí. Kraj čeká dlouhé vyjednávání s Bruselem, a to aby byl projekt 
správně pochopen. Mělo by se jednat o projekt zhruba za 8 miliard, které by z velké části měla zaplatit Evropská 
unie. Na případné dotazy byl připraven odpovídat.
Ing. J. Wolf - poděkoval za podané informace s tím, že k uvedenému záměru otevřel diskuzi:

D i s k u z e :

Mgr. P. Juras - zeptal se, o jakou formu podpory z města Kar viné by se mělo v rámci tohoto projektu jednat.
p. V. Návrat - podpora tohoto projektu ze strany města bude bezpodmínečně nutná v rámci tvorby a koordinace 
projektu. Tedy spolupráce s odborem, který se zabývá dopravou, protože mají cenné informace o tom, jak doprava v 
Karviné funguje. 
Mgr. P. Juras - protože město připravuje a dopracovává strategický dokument „Karviná všemi deseti“, měl by být i 
tento navrhovaný projekt zahrnut do tohoto dokumentu. 
Ing. J. Wolf - také se domníval, že tento záměr by se měl promítnout do Strategického plánu města Karviné. 
Protože se na zasedání ZM jednalo o podání první oficiální informace, měla by být předána městu také písemně. 
Pokud se bude jednat o projekt, který pomůže městu s ekologií a s jeho rozvojem, určitě ho město i zastupitelstvo 
podpoří s tím, že se bude i nějakým způsobem podílet na jeho přípravě a realizaci.
p. V. Návrat - neviděl v tom problém, určitě budou tyto informace městu předány. Realita je taková, že pokud poběží 
vše tak, jak by mělo, tak v roce 2022 bude podána žádost o dotaci z EU. Bude-li dotace přislíbena, začne se 
zpracovávat prováděcí technická dokumentace. Tři roky budou mít v Bruselu na to, aby se k projektu vyjádřili, a také 
zda se nevyskytují nějaké legislativní překážky apod. To znamená, že tzv. kopat by se mělo začat v roce 2025. 
Ing. J. Wolf - přestože byl s touto informaci srozuměn, požádal Ing. J. Unucku, MBA, náměstka hejtmana Krajského 
úřadu MS kraje a jeho zmocněnce, aby předali vedení města oficiální informace a dokumenty k uvedenému 
záměru, aby mohl být záměr zapracován do strategických dokumentů města Karviné.
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Mgr. Z. Klusová - zajímal ji časový rámec tohoto projektu. Tedy od první myšlenky až do doby, kdy by měl fungovat, 
vyjet první tramvaje.
p. V. Návrat - podobné projekty, tedy od první myšlenky až po tzv. první kopnutí, přes schvalovací procesy v rámci 
platné legislativy, trvají cca 10 - 15 let.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze již nikdo další nepřihlásil, poděkoval přizvaným hostům za účast na zasedání 
ZM Karviné a provedenou prezentaci přípravy projektu "Tramvajové spojení" Karviná-Havířov-Ostrava.

        Doplnění programu č. 3 - Memorandum o spolupráci na realizaci Koncepce rozvoje pohornické krajiny 
Karvinska do roku 2030 a rozvoji území
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Cílem Memoranda by mělo být 
stvrzení společného zájmu na podpoře komplexní přeměny území z hlediska udržitelného rozvoje. Společným cílem 
bude obnovení důvěry obyvatel v krajinu a zlepšení současného negativního vnímání území. V rámci přípravy 
Memoranda byly vytipovány prioritní oblasti včetně stanovení pilotních projektů. K projednání byla přizvána Ing. 
Sedlářová Ludmila, projektový manažer Moravskoslezské Investice a Development, a.s., s tím, že tento projekt 
prezentoval zástupce společnosti p. Lukáš Adámek, kterému předal slovo.
p. L. Adámek - hovořil ve smyslu prezentace, která byla písemně doložena k zápisu. Pohornická krajina je 
definováno jako území mezi městy Karvinou, Havířovem a Orlovou, které bylo v průběhu minulých třech století 
zásadně ovlivněno těžbou černého uhlí. V současné době, kdy jsou ještě některé doly stále aktivní, vyvstává 
zásadní otázka nalezení nového smysluplného funkčního a prostorového uspořádání krajiny. Jako potenciální využití 
se jeví: různorodé využití území (lehký průmysl na místech bývalých dolů, volnočasové areály, výzkum a vývoj, 
multifunkční areály, krátkodobá rekreace apod. V rámci prezentace představil mapu území pohornické krajiny s tím, 
že se jedná o území, které hledá novou tvář, je jedinečné jako celek s příležitostí pro inovaci, vědu a výzkum. 
Časová osa je plánována od roku 2018 až do roku 2030. V roce 2019 - podpis memoranda, informační kampaň a v 
roce 2020 - 2030 průběžná realizace pilotních i strategických projektů na přeměnu území, změna image a otevření 
krajiny lidem. Mezi dílčí vize se řadí území v pohybu (mění se k lepšímu, prostor pro zdravý pohyb a odbourává 
bariéry). Dále hledání tzv. chytrých řešení (láká talenty, inovátory, prostor pro výzkum, inovace, nápady, sdílí 
znalosti). Obyvatele je třeba nabít novou energiíí s tím, že nevyčerpává zdroje, ale využívá vlastní energií. 
Projednání záměru na workschopech s několika různými subjekty, a to v rámci prezentace veřejnosti. Mezi prioritní 
projekty se řadí: Propojení pohornické krajiny - zpřístupnění energostezky, zprovoznění tras pro pěší a cyklisty. 
Koordinované řešení areálů dolů a brownfieldů - využití dolu 9. květen a Lazy, lokality Barbora. Řešení uzlových 
bodů - okolo šikmého kostela v Karviné-Dolech, Karvinské moře + Lázně Darkov, Kozinec + Doubrava, Žofie + 
Stará Orlová. Iniciativní projekty - Integrovaný projekt programu LIFE, LIVING LAB, Nová Energetika. Marketing a 
volnočasové aktivity - vytvoření nové značky - loga, webové stránky a akce pro veřejnost v krajině.
Ing. J. Wolf - poděkoval za podané informace a prezentaci záměru - “Koncepce rozvoje pohornické krajiny 
Karviná“, ke kterkému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, požádal vedoucí OŠR - Ing. M. Šrámkovou, MPA, aby 
přečetla doplňující návrh na usnesení po projednání materiálu v radě města, kde došlo k doplnění území v rámci 
přílohy č. 2 uvedeného „Memoranda“.
Ing. M. Šrámková, MPA - přednesla tento návrh na usnesení: Zastupitelstvo města Karviné rozhodlo uzavřít 
Memorandum o spolupráci na realizaci Koncepce rozvoje pohornické krajiny Karvinska do roku 2030 a rozvoji 
území mezi statutárním městem Karviná a signatáři memoranda dle přílohy č. 1 k tomuto usnesení s tím, že se 
„Příloha č. 2 Memoranda: Prioritní oblasti Koncepce rozvoje pohornické krajiny Karvinska do roku 2030“, 
pilotní projekt - Karvinské moře rozšíří o území Lázní Darkov v Karviné-Darkově a Park Boženy Němcové.
Ing. J. Wolf - o předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 103
Návrh byl schválen.

2)   Vyřízení interpelace člena ZM Karviné přednesené na zasedání ZM Karviné konaném dne 29.04.2019
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Zeptal se, zda jsou k vyřízení 
interpelace nějaké dotazy, připomínky. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.
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HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 104
Návrh byl schválen.

3)   Informace o závěrečném účtu Svazku měst a obcí okresu Karviná za rok 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Se závěrečným účtem jsou 
vždy seznamována zastupitelstva členských obcí po jeho schválení s tím, že závěrečný účet se zprávou o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2018 byl schválen na členské schůzi SMOOK dne 30.04.2019. K předložené 
zprávě otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 105
Návrh byl schválen.

4)   Darování vyřazeného majetku
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o darování vyřazeného 
neupotřebitelného dlouhodobého hmotného majetku Sociálním službám Karviná a společnosti ADRA, o.p.s. na 
základě darovací smlouvy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 106
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 5 - Zásady pro poskytování zápůjček k podpoře kotlíkových dotací v MS kraji
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem navrhované změny bude 
vyloučení žadatelů o návratnou finanční výpomoc poskytovanou na základě dotačního programu města pro 
poskytování návratných finančních výpomocí „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ z dosud 
existujícího systému poskytování zápůjček. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 107
Návrh byl schválen.

5)   Závěrečný účet rozpočtového hospodaření statutárního města Karviné za rok 2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický s tím, že rada města doporučila 
zastupitelstvu města projednat a schválit závěrečný účet statutárního města Karviné za rok 2018 dle přílohy č. 1 k 
tomuto usnesení, uzavřít jej vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. K předloženému 
materiálu otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 108
Návrh byl schválen.

6)   Program regenerace Městské památkové zóny Karviná na období 2019 - 2024
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí. Program je nástrojem k 
obnově kulturních památek nacházejících se v historické části města. Jedná se o území, které zahrnuje centrum 
části města Fryštát a pravobřežní část města Lázně Darkov. Program regenerace byl projednán 15.05.2019 v 
Odborné pracovní skupině pro regeneraci městské památkové zóny Karviná, která s navrženým „Programem 
regenerace“ vyslovila souhlas a doporučila ho zastupitelstvu města ke schválení. K předloženému materiálu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 109
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 4 - Zpětvzetí návrhu na prohlášení tří městských domů v historickém centru 
města Karviná za kulturní památky
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který podal návrh na 
Ministerstvo kultury ČR na zahájení řízení o prohlášení předmětných staveb za kulturní památky. Ze zpracované 
projektové dokumentace mimo jiné vyplynulo, že nebude možné zachovat původní stropní konstrukce a krovy, čímž 
dojde ke snížení památkových hodnot předmětných domů. Proto bylo navrženo návrh na prohlášení výše 
uvedených staveb za kulturní památky vzít zpět. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze přihlásila Mgr. Klusová, čehož si všiml až později, bylo zpuštěno již hlasovací 
zařízení - viz hlasování č. 14, které bylo prohlášno za zmatečné, neplatné.
Mgr. Z. Klusová - měla opačný názor, tedy aby tyto budovy byly prohlášeny za kulturní památku, přestože si byla 
vědoma, že dojde k navýšení nákladů na rekonstrukci uvedených domů. Získala informaci, že Národní památkový 
ústav se rovněž vyjádřil v tom duchu, že klenby v těchto historických domech, mají svou hodnotu. Proto by město 
nemělo vzít zpět návrh na prohlášení tří městských domů v centru města za kulturní památku.
Ing. J. Wolf - řekl, že město nemá zájem domy bourat, ale v opačném případě domy opravit. Stavební povolení na 
opravu domů je platné, Národní památkový ústav vydal určitá doporučení, kterými se řídí také projektanti. Pokud 
budou domy zaspány jako kulturní památka, nebude možné se přihlásit do žádného dotačního programu tak, aby 
město mohlo získat dotaci na jejich rekonstrukci. Proto se město snaží chovat efektivně a ekonomicky. Všechny 
domy budou i nadále historické, budou tam zachovány prvky dle požadavků památkářů.
Mgr. Z. Klusová - zeptala se, proč tedy město podalo žádost s návrhem na prohlášení těchto domů za kulturní 
památku. Protože s předloženým návrhem jejich klub nesouhlasil, sdělila, že budou hlasovat proti návrhu.
Ing. J. Wolf - dodal, že město o návrh na prohlášení tří domů za kulturní památku požádalo v době, kdy ještě nebylo 
známo, že v tomto případě nebude možné podat žádost o dotaci v rámci dotačního titulu vyhlášeného např. 
ministerstvem kultury apod.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 33
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 110
Návrh byl schválen.
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        Doplnění programu č. 1 - Žádost o transformaci služby Galaxie Centrum Pomoci, z.ú.
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální, který obdržel žádost ředitele GALAXIE 
CENTRUM POMOCI o transformaci denního stacionáře na sociálně terapeutickou dílnu s účinností od 01.01.2020. 
Po projednání žádosti v sociální komisi bylo konstatováno, že tato služba je poskytována Slezskou diakonií s tím, že 
je dostačující a je i finančně podporována městem Karviná. Proto i Odbor sociální proto s transformací této služby 
nesouhlasil. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 111
Návrh byl schválen.

7)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí 
finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle 
schválených „Zásad“ splňují podmínky. Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům 
finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 112
Návrh byl schválen.

8)   Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2019
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který předložil návrh na uzavření 
smluv o poskytnutí účelové dotace mezi statutárním městem Karviná a příjemci - právnickými osobami působícími v 
oblasti sportu tak, jak bylo uvedeno v návrhu na usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 113
Návrh byl schválen.

9)   Spolufinancování projektu Výměna umělého trávníku - Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu 
statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jedná se o uzavření smlouvy o 
poskytnutí dotace Městskému fotbalovému klubu Karviná, z.s., na základě které bude žadateli poskytnuta dotace na 
spolufinancování projektu „Výměna umělého trávníku“, na který byla dne 12.10.2018 podána žádost o dotaci do 
dotačního titulu Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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p. P. Letocha - ještě před úpravou, kterou navrhne ve smlouvě o poskytnutí dotace Městskému fotbalovému klubu 
Karviná, z.s., chtěl vědět, jaká bude délka trávníku a zda bude možné na něm parkovat tak, jak tomu bylo u 
stávajícího. Zeptal se na to proto, že na minulém zasedání ZM podala na toto téma interpelaci Mgr. Klusová.
Ing. J. Wolf - délka trávníku bude standardní. Protože trávník bude nový, určitě na něm nebude moci nikdo 
parkovat. Všichni, kdo jezdí na fotbal, si už budou muset k parkování najít jiné místo. K parkování byl stávající 
trávník využíván v době, kdy už byl po své životnosti, tedy po 11 letech byl opotřebovaný. 
p. P. Letocha - v tomto případě navrhl doplnit ve smlouvě u bodu IV., odst. 2 formulaci, že trávník bude 
využíván výhradně pro sportovní účely. Dále vznesl dotaz s tím, že v závěru smlouvy je pan primátor podepsán 
jako příjemce dotace, tedy jako předseda správní rady Městského fotbalového klubu Karviná, z.s. Zajímala ho jeho 
interpretace, že se z jeho strany nejedná o střet zájmu. 
Ing. J. Wolf - k dotazu na střet zájmu uvedl, že předsedou správní rady Městského fotbalového klubu Karviná, z.s. 
je již 18 let. Protože provádí tuto činnost zcela zdarma, nemá z této činnosti žádný ekonomický prospěch. Na 
základě právního výkladu nemá střet zájmu. Dodal, že kdyby tomu tak bylo, střet zájmu by se týkal velké části 
zastupitelů, neboť vykonávají činnosti v různých společnostech, komisích a spolcích. Osobně již tuto věc řešil 
několikrát s tím, že na základě toho byla v uvedené společnosti provedena řada konrtol, a to bez jakéhokoliv 
pochybení. Řekl,, že ho to už unavuje a neví, jak dlouho to ještě vydrží dělat. Naopak, v tomto případě se snažil 
ušetřit městu peníze. Pokud by na výměnu trávníku nebyla poskytnuta dotace v uvedené výši z ministerstva školství, 
muselo by výměnu nevyhovujícího trávníku zaplatit město.
Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu p. Letochy - doplnit do Smlouvy o 
poskytnutí dotace u bodu IV., odst. 2 formulaci, že trávník bude využíván výhradně pro sportovní účely.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 8
PROTI : 13
ZDRŽEL SE : 14 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - nechal hlasovat o původním návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 29
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 4 usnesení č. 114
Návrh byl schválen.

10)   Návrh na uzavření Dohody o společném postupu při řešení převodu činností zabezpečovaných 
příspěvkovou organizací kraje Krajské středisko volného času JUVENTUS Karviná, příspěvkové organizace
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření Dohody o 
společném postupu při řešení převodu činností zabezpečovaných příspěvkovou organizací Krajské středisko 
volného času JUVENTUS, Karviná, a to mezi statutárním městem Karviná a Moravskoslezským krajem dle přílohy 
č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 115
Návrh byl schválen.

11)   Změna stanov společnosti STaRS Karviná s.r.o., se sídlem Karola Sliwky 783/2a, Karviná-Fryštát, 733 
01, Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. O změně stanov rozhodla valná 
hromada konaná dne 15.05.2019, a to: v čl. IV. část B se vypouští devátý odstavec v celém rozsahu, a v čl. IV. část 
C se v pátém odstavci, vypouští věta: Funkční období je čtyřleté a koresponduje s volebním obdobím zastupitelstva 
města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Mgr. Z. Klusová - vznesla dotaz na smysl navrhované úpravy stanov společnosti STaRS Karviná, s.r.o., a to 
vzhledem k tomu, že stávající jednatel společnosti je ve funkci již 15 let. Proč je nyní navrhováno funkční období 
čtyřleté, když rada města může výkonnou osobu odvolat kdykoliv.
Mgr. P. Dyszkiewicz - ředitel společnosti STaRS Karviná, a.s. - řekl, že tomu taky nerozumí, když může rada 
města jednatele společnosti kdykoliv odvolat. Proto nový právník společnosti STaRS podal návrh na tuto 
navrhovanou změnu. Protože na jeho dotaz, zda byl po ukončeném čtyřletém funkčním období opětovně radou 
města volen do funkce, sdělil, že nikoliv. Právník mu sdělil, že by to mohlo případně vést k problému, že smlouvy, 
které podepsal, by mohly být neplatné. Potvrdil tímto názor Mgr. Klusové, že rada města může na základě stanov 
kdykoliv odvolat jednatele společnosti a jmenovat nového. Proto navrhované čtyřleté funkční období, které 
koresponduje s volebním obdobím zastupitelstva města, ztrácí logiku věci. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 116
Návrh byl schválen.

12)   Zmařená investice Průmyslová zóna Vagónka, Zóna hromadného bydlení Vagónka, Přechody pro 
chodce u Mototechny, U Kosmosu, u ul. Studentské, u Pekárny u PČR, u Elmaxu
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který na základě doporučení likvidační 
komise doporučil schválit odúčtování finanční částky z účetnictví města týkající se jmenovitých akcí dle návrhu na 
usnesení. Výdaje související s uvedenými projekty jsou evidovány v nedokončeném dlouhodobém majetku města 
Karviná. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. Z. Klusová - vznesla dotaz, zda akce uvedené v návrhu na usnesení jsou definitivně zrušené nebo se budou 
ještě někdy obnovovat.
Ing. M. Šrámková, MPA - vysvětlila, že některé uvedené akce byly připravovány už v roce 1998, některé možná i 
déle (10 - 15 let) s tím, že se už nebudou podle stávajících dokumentací realizovat. Např. Průmyslová zóna 
Vagónka již byla prodána soukromému investorovi, u navrhovaných přechodů došlo k legislativní změně, tedy jak 
má dnes přechod vypadat. Protože odbor stále vede tyto investiční akce v účetnictví, bylo likvidační komisí navrženo 
schválit odúčtování uvedené částky jako zmařenou investici. 
Ing. J. Wolf - protože se už nikdo do diskuze nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 
12.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 117
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Memorandum o spolupráci mezi statutárním městem Karviná, 
Moravskoslezským krajem, statutárním městem Ostrava, Fotbalovou asociací ČR a Nadačním fondem 
regionální fotbalové Akademie Moravskoslezského kraje
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Cílem memoranda je prohloubení 
vzájemné spolupráce k prosazování společných zájmů v oblasti podpory činnosti mládežnického regionálního 
fotbalu. Vzájemná spolupráce bude zaměřena na realizaci programů a podpory výchovy elitní fotbalové mládeže, na 
propagaci mládežnického fotbalu v rámci města Ostravy, Karviné a kraje. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 118
Návrh byl schválen.
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13)   Zrušení nerealizovaných investičních záměrů - OKS
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor komunálních služeb, který inventarizuje nedokončený 
dlouhodobý hmotný majetek – zpracované projektové dokumentace, inženýrské činnosti a další výdaje spojené s 
přípravou investičních akcí, které se doposud nezrealizovaly. Likvidační komise doporučila odúčtování zmařených 
investic, a to ve výši uvedené v návrhu na usnesení, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 119
Návrh byl schválen.

14)   Vyřazení dlouhodobého majetku
Ing. J. Wolf - sdělil,. že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Jednalo se o provedení fyzické 
likvidace a vyřazení z evidence majetku a účetnictví města Karviné majetek s názvem veřejné WC u Prioru, a to na 
základě doporučení likvidační komise ze dne 15.04.2019. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 120
Návrh byl schválen.

15)   Zrušení nerealizovaných investičních záměrů - OM
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 30
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 5 usnesení č. 121
Návrh byl schválen.

16)   Vyřazení dlouhodobého hmotného majetku - Zahrada MŠ Dvořákova
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 122
Návrh byl schválen.
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17)   Vyřazení dlouhodobého hmotného majetku - OM
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 123
Návrh byl schválen.

18)   Převod pozemku p. č. 411/178 v k.ú. R8j, obec Karviná, do vlastnictví pana Františka Jurička
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 124
Návrh byl schválen.

19)   Převod pozemku p. č. 1296/1 v k.ú. Ráj, obec Karviná
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 125
Návrh byl schválen.

20)   Nabytí pozemku - paní Straková Aniela, paní Walová Marie
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 126
Návrh byl schválen.

21)   Nabytí pozemku - Zemědělský podnik Rázová, státní podnik v likvidaci
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.
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HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 127
Návrh byl schválen.

22)   Nabytí pozemku p. č. 2519 v k.ú. Karviná-město, obec Karviná -ČR, ÚZSVM
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 128
Návrh byl schválen.

23)   Převod domu č. p. 2189 - 2190, ulice Stavbařů, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 129
Návrh byl schválen.

24)   Převod domu č. p. 2181 - 2192, ulice Stavbařů, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 24.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 130
Návrh byl schválen.

25)   Nové interpelace členů ZM
Mgr. P. Juras - měl pouze technickou interpelaci, ve které vznesl dotaz termínu expedice materiálů členům ZM na 
Cloud Karviná s tím, zda platí stále, že je to 10 dní před konáním ZM, neboť v tomto termínu materiály na svém 
notebooku nemohl načíst.
Ing. J. Wolf - řekl, že záležitost bude ověřena na OO-OIS. Oddělením KP bylo sděleno, že materiály byly 
expedovány ve stanoveném termínu s tím, že ostatní členové ZM tento problém neměli. Zástupcem OIS bylo 
následně sděleno, že Mgr. Juras měl technický problém na svém notebooku, který společně na MMK dořeší. Tím 
bylo na interpelaci odpovězeno.

Mgr. Z. Klusová - Program rozvoje města Karviné „Karviná všemi deseti“ - vznesla dotaz k odpovědi na 
interpelaci, kterou podala na minulém zasedání ZM, týkající se Programu rozvoje města Karviné „Karviná všemi 
deseti“, který má vazbu na Strategický plán rozvoje města Karviné. Citovala z odpovědi: „V únoru 2019 byla 
zveřejněna informace, že předmětná žádost o dotaci na projektovou dokumentaci byla dotačně podpořena. 
Zaměstnanci OŠR ihned zahájili práce související s realizací projektu s tím, že jednou z podstatných aktivit projektu 
byla příprava zadávací dokumentace veřejné zakázky, která byla zadána společnosti Bee Partner a.s jako zakázka 
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malého rozsahu“. Hovořila o tom v souvislosti s tím, že je dohledatelná žádost o podání informace občana ze dne 
03.11.2016 podle zákona 106/1999 Sb., na základě které chtěl poskytnout veškeré dokumenty týkající se 
strategického rozvoje města Karviné. Text odpovědi uvedenému žadateli byl následující. Citovala: „Na základě Vaší 
žádosti o poskytnutí veškerých dokumentů strategického rozvoje města Karviné zpracovaných po roce 2010 Vám 
sdělujeme, že v současné době se dopracovává nový strategický plán, který bude předložen ke schválení orgánům 
města v lednu 2017. Z tohoto důvodu Vám nemohou být dokumenty poskytnuty“.
Když už byl tedy strategický plán v takové fázi zpracován, vznesla dotaz, proč se začíná opět zpracovávat znovu. 
Požádala proto ještě jednou o podrobnější vysvětlení této záležitosti.
Ing. J. Wolf – sdělil, že na dotaz bude písemně odpovězeno vedoucí OŠR.

26)   Různé MMK
p. P. Letocha – 1. Rekonstrukce ul. Březová, Karviná-Ráj - vznesl dotaz týkající se investiční akce 
„Rekonstrukce ul. Březová v Karviné-Ráji“ a časové hranice, tedy do kdy by měla být rekonstrukce provedena.
Ing. J. Wolf – sdělil, že se hledají varianty řešení, a to ještě před přípravou projektové dokumentace, kdy bude 
nutné dořešit více věcí najednou. Jelikož se v uvedené lokalitě nachází mnoho různých sítí, bude nutné nejdříve 
vyřešit tuto záležitosti s jejich provozovateli. Protože je ulice velmi úzká, při rekonstrukci může dojít ke zrušení 
nějaké zeleně nebo k vykácení nějakých stromů. S občany se vedou také diskuze, z nichž vycházejí různé názory a 
návrhy řešení. Dodal, že záměrem města je ulici Březová opravit a tím připravit občanům této městské části 
komfortnější bydlení, rozšířit parkovací plochy apod. V opačném případě, pokud by nedošlo k nějaké dohodě, by 
musel být položen pouze nový asfaltový povrch na komunikaci v této ulici a zrekonstruovány chodníky. K časové 
hranici uvedl, že vše souvisí s přípravou projekčních prací s tím, že se jedná o jednu z prioritních akcí města, včetně 
rekonstrukce ulice U Lesa. Proto na základě těchto skutečností nelze stanovit konkrétní termín realizace akce.
Tím bylo na dotaz odpovězeno.

2. Reprodukce plastového odpadu - podal návrh, zda by bylo možné na zasedání ZM Karviné podávat všem 
členům ZM místo plastových lahví s minerální vodou vodu ve skleněných karafách.
Ing. J. Wolf - řekl, že požadavek bere jako námět k zamyšlení a k projednání s tím, že se k němu moc nepřikláněl, 
neboť se zasedání ZM nekoná v prostorách města.

p. M.Bojko - 1. Nepořádek u kontejnerových stání - poukázal na nepořádek kolem kontejnerů v městské části 
Karviná-Ráj, který je tam v poslední době každodenně. Zeptal se, zda by se to nedalo vyřešit např. posílením hlídek 
MP na ulici Školská a V Aleji.
Ing. J. Wolf - řekl, že vedení města o tom ví, stížnosti na nepořádek kolem popelnic jsou řešeny každodenně. I když 
je do večera vše uklizeno, přes noc to někdo tzv. rozkope a ráno je nepořádek opětovně. Požadavků na řešení 
tohoto problému je spousta s tím, že se domníval, že MP Karviná má daleko důležitější věci k řešení. Je velmi 
problematické daného pachatele, který je při tomto činu přichycen, donutit k úklidu nebo po něm požadovat nějakou 
pokutu. Většinou se jedná o bezdomovce nebo občana, který je v exekuci. V těchto případech je věc neřešitelná. 
Dodal, že TS Karviná, a.s. jsou připraveny na to, aby reagovaly na podněty občanů týkající se provedení úklidu 
kolem kontejnerových stání. Rovněž i MP Karviná byla informována o posílení kontrolní činnost v této části města s 
tím, že mimo jiné strážníci MP řeší často problematiku chování mládeže v meziblocích panelových domů, na kterou 
zase upozorňují starší spoluobčané.
Mgr. Z. Klusová -domnívala se, že hlídání kontejnerových stání není věcí MP Karviná, ale věcí města, a to tzv. 
chytrým systémem odpadového hospodářství. Měla za to, že velkou chybou bylo zrušení poplatku za svoz odpadu, 
neboť se jednalo o nemalé peníze pro město, které mohlo město investovat do různých chytrých řešení, např. na 
zapuštění velkokapacitních kontejnerů. Protože si byla si vědoma, že to není možné vybudovat všude, zeptala se, 
zda si město nechalo vypracovat analýzu, v jakých oblastech by to možné bylo. Do nich by se pak občané, kteří 
tento nepořádek dělají, už těžko dostávali. Navštívila i několik měst, kde tyto zapuštěné kontejnery byly a pořádek 
tam lepší byl.
Ing. J. Wolf - řekl, že i tímto návrhem se město již zabývalo s tím, že to určitě není žádná levná záležitost. V zemi 
mohou v těchto místech zrovna vést různé sítě. Dále by bylo nutné mít také dvojí techniku na svoz odpadu. Měl za 
to, že vše je o kultuře a chování obyvatel, a to zda lidé chtějí nebo nechtějí pořádek udržovat. Taky byl ve městě, 
kde zabudované kontejnery měli s tím, že pořádek v nich o moc lepší nebyl.
Ing. J. Maierová, vedoucí OKS - dodala, že do strategického dokumentu „Karviná všemi deseti“ je mimo jiné 
zahrnut i projekt podzemních kontejnerů. Není však možné vytipovat pouze 3 místa z důvodu zakoupení nového 
svozového vozidla, protože by to bylo pro město neefektivní. Odbor KS vytipoval 36 kontejnerových stání, což by 
vyšlo na cca 13 mil. Kč. Nechali zpracovat studii a oslovili města, kde je již zabudované mají. 70 % z oslovených 
měst jim odepsalo, že problematiku nepořádku kolem kontejnerů řeší stále, jelikož otvory v nich nejsou tak velké. 
Řadu věcí odkládají občané vedle nich (např. kartony, které nesloží nebo neposkládají, aby se do kontejneru vešly). 
Dodala, že ve městě je 232 kontejnerových stání, od pondělí do pátku provádí na těchto stanovištích pořádek 
pracovníci veřejné služby. Po víkendech nebo někdy už odpoledne je opět nepořádek kolem kontejnerů, ale ten 
způsobují převážně nepřizpůsobiví občané města.
Ing. J. Wolf - dodal, že často odkládají kartony a odpad mimo popelnice také podnikatelé, kteří mají ve městě různé 
provozovny. Návrhem Mgr. Klusové se bude město zabývat s tím, že systém a svoz odpadového hospodářství musí 
být pro město výhodný. 
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27)   Různé občané
Na 6. zasedání ZM Karviné se nikdo z občanů v rámci tohoto bodu do diskuze nepřihlásil.

                 
Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 6. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
tímto ukončil. Řekl, že na dalším jednání se zastupitelstvo města sejde dne 16.09.2019, v 17:00 hodin , nově v 
Aule OPF Karviná.

Ing. Jan Wolf, v. r.
.........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

.
Zdeňka Kuczová, v. r.
............................................
p. Zdeňka Kuczová

Mgr. Aleš Hujík, v. r.
...........................................
Mgr. Aleš Hujík

Zapsala: Jana Nekardová,v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 24.06.2019
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